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Concept 
Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Samenleving 

d.d. 6 september 2018 

 

Van deze vergadering is een geluidsopname beschikbaar op het internet. 
 
Aanwezig: 

 
voorzitter: 
 

 
de heer. S. Vliegen 
 

 commissieleden: de heer T. Vroemen (DV) 
de heer W. van Dinther (DV) 
de heer L. Handels (DV) 
mevrouw A. Reuver (DV) 
mevrouw M. Scheepers-Boumans (DV) 
de heer J. Zinzen (VA) 
de heer L. Sporck (VA) 
mevrouw M. Wetzels-Aben (CDA) 
de heer J. Esser (PvdA) 
de heer L. Vliegen (PvdA) 
de heer W. Keulen (CDA) 
de heer M. Jongen (VVD) 
de heer C. Faessen (AGB) 
de heer R. Op den Camp (D66) 
de heer M. Schoenmaekers (VA) 
mevrouw M. Treur-Frumau (VVD) 
mevrouw M. Veldman-Mertens (D66) 
 

 collegeleden: wethouders P. Verbraak en H. Coenen en burgemeester Houben 
 

 griffier: mevrouw S. Dormans 
   
 Ambtelijke/externe 

ondersteuning: 
mevrouw Claassen, mevrouw Voorjans, mevrouw De Gijsel 

Afwezig/ 
afgemeld: 

 mevrouw D. Limpens-Curvers (DV), mevrouw P. Crombag (CDA), mevrouw 
C. Weerts (VA) 
 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen van harte welkom. 
1.1  Afmeldingen 

De voorzitter deelt mee dat mevrouw Scheepers (DV) vanavond mevrouw Limpens (DV) vervangt. 
1.2  Mededelingen  

De voorzitter deelt mee dat afgesproken is dat het agendapunt 2e tranche Zonnepanelenproject 
Parkstad als eerste op de agenda staat en er vervolgens gelegenheid gegeven wordt voor 
commissieleden om te wisselen. Verder deelt de voorzitter mee dat in het presidium het voorstel wordt 
meegenomen van de vorige, gezamenlijke commissievergadering over hamer-/bespreekstukken en de 
tijd die nodig is om een stuk te bespreken. 

1.3  Insprekers 
Namens Stichting Samenwerkende omroepen in Parkstad (LOO-tv en Omroep Groot Nuth) heeft de 
heer Vrush zich als inspreker gemeld over agendapunt 3.5 Adviesaanvraag Commissariaat voor de 
Media inzake Stichting Plus. 

2. Vaststellen  

2.1  Vaststellen agenda 
Op voorstel van de voorzitter is de commissie akkoord om agendapunt 3.5 als tweede raadsvoorstel te 
behandelen na het raadsvoorstel over 2e tranche Zonnepanelenproject Parkstad, omdat er een 
inspreker is over agendapunt 3.5.  
De agenda wordt aldus gewijzigd vastgesteld. 
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2.2  Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van 17 mei 2018 
De besluitenlijst van de vergadering van 17 mei 2018 wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

3. Raadsvoorstellen 

3.1 2e tranche Zonnepanelenproject Parkstad 

 Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
1. in te stemmen met het beschikbaar stellen van de 2e tranche Zonnepanelenproject Parkstad; 
2. de Wijzigingsverordening Zonnepanelenproject Parkstad 2e tranche gemeente Voerendaal vast te 

stellen. 

Wethouder Braun wordt bij dit agendapunt vervangen door wethouder Verbraak, die de gestelde vragen 
beantwoordt met ondersteuning van mevrouw Claassen. 

Wethouder Verbraak zegt bij monde van mevrouw Claassen toe, in reactie op de vraag van: 

 de heer Op den Camp naar een rapport van hoe alles is ingezet (bijvoorbeeld wat is het gemiddelde 
aantal panelen, waar zijn panelen ingezet, zijn er verbeterpunten vanuit de 1e tranche die je in de 2e 
tranche kunt gebruiken): deze vraag binnen Parkstad neer te leggen. 

 de heer Jongen naar een lijst waarin met cijfers en percentages van soorten gebouwen en panden, 
doelgroepen inzichtelijk zijn gemaakt: dit na te vragen. 

 de heer Keulen of de kosten voor de vervanging van de omvormer binnen de 15 jaar zijn 
opgenomen: voor de zekerheid na te kijken of de omvormer binnen die 15 jaar binnen het contract 
valt. 

 de heer Schoenmaekers of er naar de toekomst toe gedacht is aan de koppeling van nieuwe 
woningen die geen gasaansluitingen meer krijgen: mee te nemen in het projectteam of het mogelijk 
is dat gasloos eraan gekoppeld wordt. 

 de heer Sporck of het mogelijk is om een percentage van de lening op de website te zetten met een 
bepaalde peildatum: zeker de opmerking mee te nemen in het projectteam dat niet goed duidelijk is 
wat het rentepercentage van de lening is en dat dit eventueel aangevuld kan worden op de site. 

 de heer Keulen of het mogelijk is om uiterlijk in het 15e jaar de omvormer te vervangen en die kosten 
op te nemen in het geleende bedrag: deze vraag mee te nemen in het projectteam. 

 
Wethouder Verbraak zegt toe: dat de informatie die het college heeft over het aantal huizen/welk type 
huizen, waar ze naar toe zijn gegaan/als ze dit uitgesplitst kunnen krijgen op kern, dat ze dit aanleveren 
voor de raadsvergadering. 

 
Wethouder Verbraak zegt toe: als het mogelijk is voor de raadsvergadering mededelingen te doen over 
een aantal dingen die ze waarschijnlijk niet opgelost krijgen voor de raadsvergadering: die worden 
meegenomen naar het projectteam (duidelijker maken op website wat het rentepercentage is, hoe 
komen we bij meer huurwoningen etc.). Deze antwoorden worden niet voor de raadsvergadering 
verwacht. 

Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 

 
De voorzitter schorst de vergadering om 20.30 uur, zodat commissieleden kunnen wisselen. 
De voorzitter heropent de vergadering om 20.32 uur. 

3.5 Adviesaanvraag Commissariaat voor de Media inzake Stichting Plus 

De heer Vrush spreekt bij dit agendapunt namens Stichting Samenwerkende omroepen in Parkstad. 

Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
Een negatief advies af te geven aan het Commissariaat voor de Media inzake StichtingPlus op basis 
van de belangrijke stromingen die niet vertegenwoordigd zijn bij de Stichting Plus. 

Burgemeester Houben beantwoordt de gestelde vragen. 
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Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 

3.2 Centrumregeling Jeugdhulp Zuid-Limburg 

 Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
1. het college toestemming te verlenen tot het aangaan van de Centrumregeling verwerving jeugdhulp 

regio Zuid Limburg 2019 

Wethouder Coenen beantwoordt de gestelde vragen bij monde van mevrouw De Gijsel. 

Wethouder Coenen zegt bij monde van mevrouw De Gijsel toe, in reactie op: 
- De opmerking van de heer Handels om nog een keer tekstueel te kijken naar alle drie de 

documenten: de omissies na te gaan en de juiste versie richting raad te laten gaan. 
- De vraag van de heer Sporck of de komende jaren dezelfde methodiek wordt gebruikt om te komen 

tot een continuering over het tevredenheidscijfer over het betreffende jaar, mocht een ander 
meetinstrument gebruikt worden, dan ontstaat er absoluut geen analoog vergelijkingsmateriaal: het 
antwoord op die vraag schriftelijk te beantwoorden. 

- De opmerking van de heer Sporck dat hij sancties heeft gemist en zijn vraag wat er gebeurt als de 
gestelde doelen niet behaald worden, wat kun je dan als gemeente als je met een hoop kosten 
opgezadeld wordt dat sancties worden gemist: het antwoord op die vraag schriftelijk te 
beantwoorden. 

- De vraag van mevrouw Treur dat bij de doelstelling gesproken wordt over voldoende jeugdhulp en 
zij daar graag zouden zien staan voldoende kwalitatieve jeugdhulp: dat ze dit nastreven en die 
aanpassing gaan doorvoeren. 

- De vraag van mevrouw Wetzels hoe de raden worden betrokken bij de sessieontwikkelingen 
genoemd op pagina 6 van de SLA: de vraag te gaan stellen hoe de centrumgemeente dat voor zich 
ziet (met raden collectief of individueel) en daar schriftelijk op terug te komen. 

- De vraag van mevrouw Wetzels dat ze graag wat meer wil weten over de in de SLA op pagina 10 
opgenomen waarde van risicomanagement van 4.0 (was dat echt inhoudelijk, is het 
risicomanagement slecht uitgevoerd en geeft dat waarschuwingen voor de komende periode of was 
er om andere redenen een slechte waardering): na te gaan op basis waarvan die 4.0 hierin is 
terecht is gekomen en daar later op terug te komen. 

- De vraag van de heer Zinzen of het uitvoeringsplan in de commissie of gemeenteraad komt: dit 
uitvoeringsplan mee te nemen in de reguliere thema-avonden voor raads- en commissieleden. 

- De vraag van de heer Zinzen om goed na te kijken of de in artikel 9 (van de SLA) genoemde 
verwijzing in lid 1 naar artikel 6 niet een verwijzing naar artikel 7 moet zijn: na te gaan of dit een 
onjuiste verwijzing is en als dat zo is, dit alsnog aan te passen. 

 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 

3.3 Opzegging lidmaatschap coöperatie WeHelpen 
 
Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
Geen zienswijze af te geven en in te stemmen met het uittreden uit de coöperatie WeHelpen met 
ingang van 1 januari 2019. 
 
Er zijn geen vragen over dit raadsvoorstel. De beraadslaging wordt gesloten. 

3.4 Verordening maatschappelijke ondersteuning gemeente Voerendaal 2018 

 
Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
1. de Verordening maatschappelijke ondersteuning gemeente Voerendaal 2018 per 1 oktober 2018 

vast te stellen; 
2. de Verordening maatschappelijke ondersteuning gemeente Voerendaal oktober 2015 per 1 oktober 

2018 in te trekken. 
 
Wethouder Coenen beantwoordt de gestelde vragen bij monde van mevrouw Voorjans. 
 
Wethouder Coenen zegt bij monde van mevrouw Voorjans toe, in reactie op de vraag van de heer 
Vroemen of er even gekeken kan worden naar de consistentie met betrekking tot inspringen en punten 
en puntkomma gebruik: dat er inderdaad nog wat kleine tekstuele en layout-foutjes in zitten. 
 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 
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3.5 Adviesaanvraag Commissariaat voor de Media inzake Stichting Plus 
 

Dit raadsvoorstel is behandeld na agendapunt 3.1. 

4. Informatief 

4.1 Terugkoppeling lopende projecten en gemeenschappelijke regelingen 
Er zijn geen mededelingen bij dit agendapunt. 

5. Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.10 uur. 


